
 
 
 
 
 
 
Årsmelding 2018 
 

1. Styre 
 
Laget har hatt følgende styre : 
 
Lillian Heggem, styreleder 
Anne-Marie Aaby, kasserer 
Knut Aaby, sekretær 
Sonja Lausch-Liseth, Styremedlem 
Bodil Svendsen, styremedlem 
Marit Wike Hansen, varamedlem 
Brit Hagstrøm, varamedlem 
Inger Lise Thorstensen, varamedlem 
 
 
Det har vært avholdt 4 styremøter i 2018. 
 
 
2. Medlemmer 
 
Pr. 01.01.2018 var det 104 medlemmer. Og pr. 31.12.2018 er det 107 
medlemmer. Laget har dermed hatt en svak, men god vekst. 
Møtedeltagelsen er på vel 42 %. Vi har alltid hatt en del gjester på 
møtene våre. Møtedeltagelsen har økt litt fra foregående år (ca. 40 %) 
hvilket er positivt. 
 
3. Medlemsmøter 

 
Møtested : Stockflethsgate 26. 
Faste poster på medlemsmøtene har vært : Ord for dagen. Allsang, 
møtereferat, bevertning, pianomusikk, loddsalg og sosialt samvær. 
 
11. januar : May Haraldsen fra Sandefjord Bibliotek holdt et kåseri om 
forfatteren Kerstin Ekman  
8. februar : Årsmøte med etterfølgende medlemsmøte. Lagets leder 
orienterte om sommerturen med overnatting til Telemark og 
Telemarkskanalen. 
8. mars : Kåseri av Ragnar Eckholdt kalt ” Vikingtid i Vestfold ”. 
12 april : Kåseri v/Øistein Høksnes fra Kroken Gartneri han kaldte : 
”Lykkes bedre med sommerblomster”. 
18. – 19. juni : Tur til Telemark og Telemarkskanalen m/overnatting på 
Dalen Hotell. 
22. august : Dagstur Oslo m/Bogstad Gård, Vigelandsparken og 
Grefsenkollen. 
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13. september : Tidligere biskop Laila Riksaasen Dahl holdt kåseri hun 
kalte : ”Forsonet med livet”. 
11. oktober : Svein Forsberg holdt et kåseri han kalte : 
”Pilegrimsvandring” 
 
8. november : Søppeldronninga Rannveig Horntvedt fortalte om kongelige 
møter, samt underholdt med sang og musikk. 
 
13 desember : Julemøte på Hotell Atlantic med underholdning av 2 unge 
musikere fra musikklinja på Sandefjord Gymnas. Paul Wirkola leste opp 5 
flotte vers han selv hadde laget for anledningen. 

 
4. Representasjon. 
 
Styremedlem Bodil Svendsen og varamedlem Brit Hagstrøm har deltatt 
på et kurs i regi av LOP på Gardemoen. 
 
Utfordringer for LOP Sandefjord 
 
Som alltid er det medlemstallet som er den største utfordringen, men 
medlemstallet har økt noe hvilket en er godt fornøyd med. Når det gjelder 
fremmøte på våre møter er vi i styret godt fornøyd og takker alle for at 
dere er flinke til å støtte opp om foreningen. 
 
 
 
Knut Aaby 
Sekr. 
  


